
 

OBEC  PODHORANY 

          

             

       

  

Zápisnica 

z  4. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Podhoranoch konaného dňa 05.03.2022___ 

Prítomní : 9 -  Martin Hudák, Martin Zavadský,  Andej Funket, Štefan Sedlák,  Peter 

Hangurbadžo, Antonín Mirga, Rudolf Oračko, Zoltán Hangurbadžo, Miroslav  Oračko   

Neprítomní : 0      

Ďalej prítomní: Michal Dziak – konateľ firmy Tomak 

   Občania obce             

___________________________________________________________________________ 

Rokovanie OZ otvoril a viedol starosta obce Oračko Jozef, ktorý konštatoval, že OZ je uznášania 

sa schopné a predložil návrh programu rokovania 

 

Zasadanie Obecného zastupiteľstva sa riadilo nasledovným programom 

 

1. Otvorenie  

Určenie zapisovateľa overovateľov zápisnice 

2. AT Tatry – p. Dziak 

3. Záver 

 

 

 

 

  

 

 

 

 



Priebeh rokovania  zasadania Obecného zastupiteľstva dňa 05.03.2022 o 16,00 hod.  

 

1. Otvorenie, schválenie programu, určenie overovateľov zápisnice       

V úvode starosta obce p. Jozefa Oračko privítal p. Michala Dziaka konateľa spoločnosti 

Tomak, občanov obce a všetkých prítomných poslancov, zároveň konštatoval, že na rokovaní sú 

prítomná nadpolovičná väčšina poslancov, OcZ  je uznášania schopné.  

Následne predložil poslancom program dnešného rokovania: 

 

1. Otvorenie  

Určenie zapisovateľa overovateľov zápisnice 

2. p. Dziak – stretnutie s verejnosťou 

3. Záver 

 

 

 Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí :    Andrej Funket  

       Štefan Sedlák  

Zapisovateľ:  Martin Hudák 

 

Uzn. č. 23/2022/4 

Obecné zastupiteľstvo  schvaľuje predložený program zasadania  

Obecné zastupiteľstvo  berie na vedomie  overovateľov a zapisovateľa  zápisnice 

 

HLASOVANIE: 

Za :M. Hudák, M. Zavadský,  Š. Sedlák, A. Funket, P. Hangurbadžo, A.Mirga,  R. Oračko            

Z. Hangurbadžo, M. Oračko 

proti: 0,   zdržal sa: 0   nehlasoval: 0 

 

2. P. Michal Dziak – prezentácia  

Starosta po privítaní oboznámil občanov, z dôvodom pre ktorý zorganizovali s poslancami toto 

dnešné stretnutie s p. Dziakom.  

Starosta informoval občanov, že p. Dziak konateľ firmy Tomak s.r.o, má záujem vybudovať 

bioplynovú stanicu. 

Následne odovzdal slovom p. Dzakovi, ktorý oboznámi občanov bližšie so svojim plánovaným 

projektom .  

p. Michal Dziak poďakoval pánu starostovi za slovo a začal svoju prezentáciu,  jeho zámerom je 

pestovanie plodiny Silfia prerastená, z ktorej chce vyrábať siláž, následne zo siláže pod tlakom 

ziskať vlákna. Odpad zo zvyšku chce zhodnotiť v bioplynovej stanici. Nakoľko výroba vyžaduje 

značné náklady na elektrinu a teplo, značnú časť nákladov vyrobí bioplynová stanica.  

p. Sedlák – sa opýtal , akú výhodu bude mať on , ako občan,  a čo z toho bude mať obec. 

p. Dziak – Bioplynova stanica bude slúžiť len pre nás, obec môže likvidovať odpad u nás .  Ak 

bude záujem, zopár domov v blízkosti môžu sa napojiť na teplo. Taktiež dokážem zamestnať 12 – 

15 ľudí 



Starosta – p. Bobák má biostanicu v Kežmarku a v okolí cítiť zápach. 

p. Dziak – u nás takýto zápach nebude cítiť – v Kežmarku vozia na bioplynovu stanicu hnoj . 

U nás bude len rastlinný odpad. 

p. Suchý – bude veľká premávka ťažkými autami, budú nám ničiť cesty 

p. Dziak – premávka bude len čas silážovania, ináč je premávka bežná, človek to nezaregistruje 

p. Suchý – prečo plánujete u nás, a nie v Toporci alebo Podolinci? 

p. Dziak – Momentálne sa naskytla príležitosť kúpiť hospodársky dvor v Podhoranoch, sú 

v blízkosti  pozemky.  Dvor AT Tatry odkúpia iba pod podmienkou , že obec nebude brániť vo 

výstavbe. 

p. Siska – Plánujete tu nejaký geolog. prieskum na spodné vody. 

p. Dziak – Nie – budeme mať nádrže na 9. Mesiacov a tie budú monitorované proti úniku. 

p. Hudák – budeme si môcť otvoriť okno, aby sme necítili ten zápach ?? 

p. Dziak – z bioplynovej stanice zápach nebude, zelené nezapácha. Ak by bolo zapáchajúce 

nezhodnotia vlákna na papier, tie im nik nekúpi 

Starosta sa spýtal občanov, kto je za vybudovanie bioplynovej stanice a kto proti 

 

Po celej prezentácii p. Dziaka , skončila diskusia s občanmi.   

Občania  obce sú proti vybudovaniu bioplynovej stanice v našej obci, obávajú sa hlavne zápachu. 

 

Uzn. č. 24/2022/3 

Obecné zastupiteľstvo zamieta zámer firmy Toma na vybudovanie bioplynovej stanice na 

v hospodárskom dvore AT Tatry Podhorany. 

 

 

HLASOVANIE: 

Za :M. Hudák, M. Zavadský,  Š. Sedlák, A. Funket, P. Hangurbadžo, A.Mirga,  R. Oračko           

Z. Hangurbadžo, M. Oračko 

proti: 0,   zdržal sa: 0   nehlasoval: 0 

 

 

 

 

 



3. Záver  

V závere starosta obce poďakoval poslancom za účasť na  zasadaní OZ. Rokovanie ukončené 

o 10.00. hod. 

   

-------------------------------------     ---------------------------------------- 

Martin  Hudák        Oračko Jozef 

zástupca starostu                starosta obce 

 

 

Overovatelia zápisnice:  

Andrej Funket         --------------------------------------- 

Štefan Sedlák         --------------------------------------- 

 

 

Zapísal: Martin Hudák 

V Podhoranoch dňa 05.03.2022 

 

 

 


